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Or-VII.0002.3.2016                                    

 

P R O T O K Ó Ł   Nr XV/2016 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 15 kwietnia 2016 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 11.05 

Godzina zakończenia : 14.18 

 

Miejsce obrad : aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Jacek Dąbrowski    

2. Tomasz Kraśnicki    

3. Andrzej Kościuczyk     

4. Jacek Jasiński       

5. Marian Kosakowski         

6. Jacek Karol Jaroszewicz        

7. Barbara Walesiuk 

8. Beata Marlena Jeżerys       

9. Piotr Paweł Dojlida   

10. Piotr Siemieniuk  

11. Ireneusz Jabłoński 

12. Piotr Waczyński 

13. Grzegorz Wacław Gereluk  

 

Nieobecne (usprawiedliwienia w załączeniu) – Izabela Jeniec – Kardasz i Wioletta Kowieska  

 

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Grzegorz Gabrian – Zastępca Burmistrza 

3. Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy 

4. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

5. Katarzyna Wincenciak – Radca Prawny 

6. Antoni Bogdan – radny Powiatu 

7. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

8. Mieszkańcy miasta i gminy  
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Porządek obrad  XV Sesji : 
1. Otwarcie obrad.  

2.  Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

(modernizacja ewidencji gruntów). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na opracowanie dokumentacji projektowej. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wzorów formularzy deklaracji i informacji podatkowych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Choroszcz konsultacji 

społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego na 2017 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego w trybie 

bezprzetargowym. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Choroszcz działalności 

telekomunikacyjnej. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

na terenie gminy Choroszcz. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Porosłach. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy osiedla w Choroszczy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Choroszcz w 2016 roku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Choroszczy. 

17. Przedstawienie sprawozdania z działalności M-G OPS w Choroszczy za 2015 rok. 

18. Przedstawienie sprawozdania Zespołu Interdyscyplinarnego w Choroszczy w zakresie realizacji Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ofiar przemocy w rodzinie w gminie Choroszcz za 2015 rok. 

19. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza Choroszczy w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

uzależnień na 2016 rok. 

21. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza Choroszczy z realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów uzależnień na 2015 rok. 

22. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza Choroszczy z realizacji zadań wynikających z Programu 

współpracy Gminy Choroszcz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2015 roku 

23. Przedstawienie informacji o uzyskanych dochodach z tytułu renty planistycznej. 

24. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

25. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

27. Interpelacje i wnioski radnych. 

28. Zapytania i wolne wnioski. 

29. Zakończenie obrad Sesji.  

 

Ad. 1 -  

 

 Obrady XV Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec – Kardasz. 
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Burmistrz Choroszczy Robert Wardziński wręczył Paniom * ((wyłączenie jawności w zakresie 

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) 

) – wieloletnim pracownikom Urzędu Miejskiego w Choroszczy odchodzącym na emeryturę - 

podziękowania za obowiązkowość, profesjonalizm i fachowość wykonywanych zadań oraz za 

wieloletni trud pracy na rzecz społeczności Gminy Choroszcz.  

 

 Ad. 2 - 

  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na 7 dni przed Sesją razem z materiałami.  

 Zapytała, czy ktoś chce wnieść poprawkę do porządku obrad. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wniósł poprawkę do porządku obrad dotyczącą uzupełnienia 

porządku o pkt.4 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

finansowej Gminy Choroszcz na lata 2016 – 2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2016 – 2022. 
 

Porządek obrad XV Sesji, z uzupełnieniem, został przyjęty przez Radę jednogłośnie - 13 

głosami za. 

 

 

Ad. 3 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian budżetu gminy na 2016 

rok. 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: 
- zmniejszyć plan dochodów o kwotę 1 296 639 zł. 

- zwiększyć plan wydatków o kwotę  943 863,61 zł. 

- zmienić wynik budżetu - wynik budżetu po zmianie: nadwyżka budżetowa 450 000 zł, którą 

przeznacza się na spłatę kredytów i pożyczek, zaciągniętych w latach ubiegłych. 

- zmienić plan przychodów i rozchodów budżetu – po zmianie: 

plan przychodów – 2 240 502,61 zł 

plan rozchodów   -  2 690 502,61 zł. 

Powyższe zmiany stały się możliwe dzięki uzyskaniu za rok 2015 nadwyżki budżetowej w kwocie 

7 589 872,89 zł 

Zmniejszenie planu dochodów następuje w związku z:  

1) korzystnym rozstrzygnięciem postępowań na udzielenie zamówień publicznych na realizację 

dróg gminnych, w tym drogi gminnej w Żółtkach – dofinansowanej z budżetu państwa w wysokości 

50% wydatków kwalifikowanych – zmniejszenie dotacji o kwotę 1 060 709 zł; 

2) informacją o kwocie subwencji z budżetu państwa na podstawie ustawy budżetowej na 2016 

rok – zmniejszenie subwencji w części oświatowej o kwotę 124 770 zł zł;  

3) informacją o kwocie przyznanej dotacji z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych 

gminy na prace adaptacyjne pomieszczeń i koszty utrzymania żłobka samorządowego (od września do 

grudnia 2016) – w ramach Rządowego Programu „MALUCH” 2016 – zmniejszenie w stosunku do 

kwoty wnioskowanej (328 901 zł) o 127 533 zł; 

4) urealnieniem planu dochodów budżetu z tytułu refundacji poniesionych wydatków na 

zrealizowany projekt „Odnawialna energia słoneczna…” – o kwotę 2 289 zł.  

Zwiększenie planu dochodów następuje związku z otrzymaniem decyzji o przyznaniu przez 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dotacji na dofinansowanie 

kosztów usuwania azbestu – kwota 18 662 zł. 
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Zwiększenie planu wydatków następuje w rozdziałach: 

- 70004 Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej – na zwiększenie wydatków na 

wynagrodzenia w związku ze zwiększeniem stanu zatrudnienia – kwota 27 400 zł oraz na zakup 

zestawu narzędzi do prac stolarskich i remontowych – kwota 8 210 zł; 

- 75412 Ochotnicze straże pożarne – na wydatki inwestycyjne poprawiające warunki 

funkcjonowania ochotniczych straży pożarnych – kwota 16 220 zł; 

- 90002 Gospodarka odpadami -  na usługę związaną z konserwacją i gospodarką pojemnikami na 

odpady komunalne – kwota 108 240 zł oraz na uzupełnienie planu wydatków na wynagrodzenia i 

pochodne – 3 500 zł ; 

- 90095 Pozostała działalność – na wydatki związane z usuwaniem azbestu – kwota 40 000 zł; 

- 92114 Pozostałe instytucje kultury – na dotację celową na realizację wskazanych zadań i 

programów – zgodnie z art. 28 ust. 3 ustawy o organizowaniu i prowadzeniu działalności 

kulturalnej – kwota 49 500 zł oraz na wydatki inwestycyjne – kwota 60 000 zł; 

- 92601 Obiekty sportowe – na wydatki inwestycyjne – kwota 10 000 zł 

- 92695 Pozostała działalność – na nagrody konkursowe – kwota 10 000 zł. 

W zakresie zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego – zwiększa się plan wydatków na inwestycje na drogach powiatowych o 2 000 000 

zł, które będą realizowane przy udziale środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o 

finansach publicznych, przy czym refundacja poniesionych wydatków kwalifikowanych nastąpi w 

roku 2017. Zwiększa się pomoc finansową Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 

opracowania dokumentacji projektowej na drogę powiatową ulica Dominikańska w Choroszczy – 

kwota 4 500 zł. 

Zmniejszenie planu wydatków następuje w: 

- dział 801 Oświata i wychowanie i 854 Edukacyjna Opieka wychowawcza – dokonane zmiany, 

polegające na przeniesieniu planu wydatków i zmniejszeń w kwocie łącznej stanowi zmniejszenie 

planu wydatków bieżących o kwotę 124 770 zł. W rozdziale 80110 zwiększa się plan wydatków 

majątkowych o kwotę 32 000 zł. 

W zakresie zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego zmniejsza się pomoc finansową dla Powiatu Białostockiego w rozdz. 71012 o 

kwotę 20 000 zł. 

 

Aktualizuje się plan wydatków inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3: 

Poz. 1 Przebudowa drogi gminnej w Żółtkach - etap II - Poprawa bezpieczeństwa na drodze 

gminnej (zadanie realizowane przy udziale środków z budżetu państwa w ramach Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 – zmniejsza się o kwotę 

1 850 000 zł (w wyniku rozstrzygniętego przetargu nieograniczonego);  

Poz. 2 Budowa drogi gminnej we wsi Złotoria Podlesie – zmniejsza się o kwotę 110 000 zł (w 

wyniku rozstrzygniętego przetargu nieograniczonego);  

Poz. 6 Dokumentacje projektowe na zadania przyszłościowe– zwiększa się o kwotę 300 000 zł; 

Poz. 6b Przebudowa układu komunikacyjnego na os. Zielona Dolina w Choroszczy    I etap– 

wprowadza się nowe zadanie o wartości 10 000 zł w 2016 roku do zakończenia w 2017 roku 

(wartość szacunkowa zadania 1 610 000 zł); 

Poz. 6c Wzmocnienie nawierzchni drogi gminnej w Pańkach – wprowadza się nowe zadanie na 

kwotę 200 000 zł; 

Poz. 6d. Zakup równiarki– wprowadza się nowe zadanie o wartości 150 000 zł; 

Poz. 6e. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Sienkiewicza w Choroszczy wraz z 

niezbędną infrastrukturą techniczną– wprowadza nowe zadanie na kwotę 1 500 000 zł (wartość 

całego zadania 3 900 000 zł) - realizowane przy udziale środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 

pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych w ramach BOF, przy czym refundacja poniesionych 

wydatków kwalifikowanych nastąpi w latach 2017-2018.; 

Poz. 6f. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Branickiego w Choroszczy wraz z 

niezbędną infrastrukturą techniczną– wprowadza się nowe zadanie na kwotę 500 000 zł (wartość 

całego zadania 1 700 000 zł) - realizowane przy udziale środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 

pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych w ramach BOF, przy czym refundacja poniesionych 

wydatków kwalifikowanych nastąpi w latach 2017-2018.; 
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Poz. 8d. Zakup zestawu narzędzi– wprowadza się nowe zadanie o wartości 8210 zł; 

Poz. 10a. Rozbudowa remizy Ochotniczych Straży Pożarnych w Klepaczach - modernizacja i 

wyposażenie pomieszczeń – zmienia się nazwę zadania; 

Poz. 10b. Dokumentacja projektowa na budowę garażu na potrzeby OSP w Izbiszczach – 

zwiększa się wartość zadania o kwotę 9 220 zł; 

Poz. 11a. Montaż 2 szt kurtyn w Sali sportowej Zespołu Szkół w Choroszczy– wprowadza się 

nowe zadanie o wartości 32 000 zł. 

Poz. 23 Renowacja i adaptacja budynku na świetlicę wiejską w Konowałach – zwiększa się 

wartość zadania o 30 000 zł; 

Poz. 25a Budowa świetlicy wiejskiej w Zaczerlanach (dokumentacja projektowa) – wprowadza się 

nowe zadanie o wartości 30 000 zł; 

Poz. 34b Budowa piłkochwytów na boisku sportowym w Łyskach – wprowadza się nowe zadanie 

o wartości 10 000 zł. 

 

Aktualizuje się Plan dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2016 r. zgodnie z załącznikiem nr 4, w 

którym wprowadza się: 

Poz. II.1. Utrzymanie szlaków turystycznych (renowacja oznakowania) – dotacja dla stowarzyszeń – 

kwota 1400 zł; 

Poz. II.2. Prace geodezyjne i kartograficzne (nieinwestycyjne)– pomoc finansowa powiatowi – 

zmniejszenie o kwotę 20 000 zł; 

Poz. II.4. Zadania powierzone w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi – dotacja dla stowarzyszeń 

– kwota 15 000 zł; 

Poz. II.7. Na realizację wskazanych zadań i programów zgodnie z art. 28 ust. 3 ustawy o 

organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej – kwota 49 500 zł; 

Poz. III.7. Dofinansowanie opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę  drogi powiatowe 

Nr 1552B - ulica Dominikańska w Choroszczy – pomoc finansowa powiatowi zwiększenie o kwotę 4 

500 zł. 

  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/138/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 23) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec - Kardasz. 

 

 

Ad. 4 – 
 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian Wieloletniej Prognozy 

finansowej Gminy Choroszcz na lata 2016 – 2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2016 – 2022. 

 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: 
1) w Załączniku Nr 1: 

- uaktualnienie wielkości budżetowych na 2016 rok - zgodnie ze zmianami dokonanymi do dnia 

15 kwietnia 2016 r.; 
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- zmianę prognozowanych dochodów i wydatków w latach 2017-2022 - w związku z urealnieniem 

dochodów i wydatków, uwzględniającym przede wszystkim prognozowane dochody majątkowe, które 

zamierza się uzyskać z dofinansowania w ramach PROW 2014 - 2020 i Białostockiego Obszaru 

Funkcjonalnego na przebudowę dróg powiatowych. 

- zmianę planu przychodów w 2016 roku, w związku z wykorzystaniem wolnych środków w kwocie 2 

240 502,61 zł na spłatę kredytów i pożyczek; 

- zmianę planowanego wyniku budżetu w 2016 roku – nadwyżka 450 000 zł. 

Wielkości zadłużenia i spłaty zobowiązań w całym okresie prognozowania pozostają bez zmian. 

2) w Załączniku Nr 2: 

- wprowadzenie nowych przedsięwzięć w celu poprawy układu komunikacyjnego na terenie Gminy 

Choroszcz: 

poz. 1.1.2.2 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Branickiego w Choroszczy wraz z 

niezbędną infrastrukturą - Poprawa układu komunikacyjnego w Choroszczy o wartości 1 700 000 zł, 

realizacja w latach 2016-2017, wsparcie w ramach BOF 85% wydatków kwalifikowanych, 

współfinansowanie z budżetu Powiatu Białostockiego 50% wkładu własnego, przewidywana 

refundacja ze środków UE w latach 2017 – 2018; 

poz. 1.1.2.3 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Sienkiewicza w Choroszczy wraz z 

niezbędną infrastrukturą - Poprawa układu komunikacyjnego w Choroszczy o wartości 3 900 000 zł, 

realizacja w latach 2016-2017, wsparcie w ramach BOF 85% wydatków kwalifikowanych, 

współfinansowanie z budżetu Powiatu Białostockiego 50% wkładu własnego, przewidywana 

refundacja ze środków UE w latach 2017 – 2018; 

poz. 1.3.2.5 Przebudowa układu komunikacyjnego na Osiedlu Zielona Dolina w Choroszczy I etap - 

Poprawa układu komunikacyjnego w Choroszczy o wartości 1 610 000 zł realizacja zadania w latach 

2016-2017, udzielenie zamówienia publicznego w 2016 roku w trybie „zaprojektuj i wybuduj”, 

finansowanie ze środków własnych Gminy Choroszcz; 

- uaktualnienie wartości zadania po rozstrzygnięciu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego: 

poz. 1.3.2.3 Przebudowa drogi gminnej w Żółtkach - etap II - Poprawa bezpieczeństwa na drodze 

gminnej Zadanie realizowane przy udziale środków z budżetu państwa w ramach Programu rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 - zmniejszenie wartości zadania do 

kwoty 1 510 000 zł. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Choroszcz na lata 2016 – 2019 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016 – 2022. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/139/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 24 ) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec - Kardasz. 

 

 

 

Ad. 5 – 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu w 2016 r. 
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Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że Gmina Choroszcz zobowiązuje się udzielić pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na modernizację ewidencji gruntów i budynków 

obrębu ewidencyjnego Gajowniki do kwoty 10 000,- zł. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu w 2016 r. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/140/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 25 ) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec - Kardasz. 

 

 

Ad. 6  – 

 

Burmistrz Choroszczy wprowadził w temat dotyczący zmiany uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę ulicy Dominikańskiej w Choroszczy oraz drogi powiatowej Nr 

1535B Białystok – Kruszewo. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że zmiana w Uchwale Nr XIII/118/2016 Rady Miejskiej 

w Choroszczy z dnia 12 lutego 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Dominikańskiej w 

Choroszczy oraz drogi powiatowej Nr 1535B Białystok – Kruszewo polega na zwiększeniu 

dofinansowania  na wykonanie dokumentacji na przebudowę ulicy Dominikańskiej w Choroszczy do 

kwoty 14 500 zł. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Dominikańskiej w Choroszczy oraz drogi 

powiatowej Nr 1535B Białystok – Kruszewo. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/141/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 26 ) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec - Kardasz. 

 

 

Ad. 7 – 
 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian uchwały w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 
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Maria Borodziuk wyjaśniła, że na skutek uwag nadzorczych Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku (uchwała Nr 836/2016 z 02.02.2016 r. RIO w Białymstoku) 

w Uchwale Nr XII/111/2015 Rady miejskiej w Choroszczy z dnia 29 grudnia 2015 roku w 

sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych wprowadza się  

zmiany w załącznikach: 

1) Nr 1 – Informacja w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego, i leśnego, 

2) Nr 2 – Deklaracja na podatek od nieruchomości. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/142/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 27) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz. 

 

 

Ad. 8  – 

 

Burmistrz Choroszczy wprowadził w temat dotyczący przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że proponuje przedłużyć czas obowiązywania taryf na 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - zatwierdzonych uchwałą 

Nr VI/47/2015 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 31kwietnia 2015 r. Taryfy obowiązywać 

będą przez okres od dnia 1 maja 2016 r. do dnia 30 kwietnia 2017 r. Opłatę z urządzeń 

zaopatrzenia w wodę i ścieki wprowadzane do urządzeń kanalizacyjnych pobiera Zakład 

Energetyki Cieplnej, Wodociągów i Kanalizacji w Choroszczy Spółka z o.o.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie  

przedłużenia obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/143/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 28) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz. 
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Ad. 9 – 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Choroszcz konsultacji społecznych w sprawie 

Budżetu Obywatelskiego na 2017 rok. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami miasta 

Choroszcz w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Choroszcz na 2017 rok. 

Postulowana kwota Budżetu Obywatelskiego wynosi 150 000,00 zł. Przedmiotem konsultacji będą 

projekty inwestycyjne zgłoszone do realizacji na terenie miasta Choroszcz zgodnie z Zasadami 

Budżetu Obywatelskiego 2017 stanowiącymi załącznik do niniejszej uchwały.  

W związku z ogólnymi  uwagami Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego odnośnie zapisów uchwał w 

sprawie konsultacji społecznych, w tym niezawężania grupy osób objętych konsultacjami, proponuje 

następujące zmiany do projektu uchwały: 

1) w § 5 ust. 1 i 2 w brzmieniu: 

1. Projekty inwestycyjne w ramach Budżetu Obywatelskiego mogą zgłaszać osoby 

zamieszkałe w mieście Choroszcz. 

2. Każdy uprawniony może zgłosić jeden projekt inwestycyjny, który musi uzyskać poparcie 

co najmniej 10 mieszkańców Choroszczy, którzy w dniu udzielania poparcia będą mieli 

ukończone 16 lat. 

2) w § 8 ust. 1 w brzmieniu: 

 l. Ostatecznego wyboru projektów inwestycji, które będą realizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego, dokonują w głosowaniu powszechnym osoby zamieszkałe w Choroszczy, 

które do dnia rozpoczęcia głosowania będą miały ukończone 16 lat. 

3) w § 9 w ust. 1 lit. c w brzmieniu: 

c) elektronicznie na stronie www.choroszcz.pl. 

Na zakończenie dodał, ze projekt przedmiotowej uchwały był konsultowany z organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Gminy Choroszcz. W wyniku tych konsultacji wpłynęła 

uwaga od Stowarzyszenia Lambada Choroszcz w brzmieniu:  

„Należy zmienić sposób konsultacji zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego projektów. Obecny 

system opisany w rozdziale 2 załącznika do projektu uchwały, który był stosowany do tej pory 

należałoby zmienić na sposób głosowania zbliżony do głosowań wyborczych czy referendalnych." 

Uwaga powyższa, została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w 

Choroszczy w dniu 12 kwietnia 2016 r. – nie została przyjęta. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie  

przeprowadzenia na terenie miasta Choroszcz konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego na 2017 rok. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/144/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 29) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz. 

 

 

 

 

 

http://www.choroszcz.pl/
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Ad. 10  – 

 

Burmistrz Choroszczy wprowadził w temat dotyczący likwidacji Szkoły Podstawowej 

im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza w Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński na wstępie przypomniał, że na poprzedniej Sesji Rada podjęła 

uchwałę intencyjną – dziś jest kolejny krok rozpoczętej procedury. Gmina Choroszcz 

wystąpiła w dniu 17 lutego 2016 r. do Podlaskiego Kuratora Oświaty z wnioskiem o wydanie 

pozytywnej opinii w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza 

w Choroszczy. Kurator wydał w/w postanowienie w dniu 16 marca 2016 r. (doręczone stronie 

18 marca 2016 r.) – bez zachowania ustawowego terminu. Temat likwidacji SP Kruszewo 

został przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 12 kwietnia; jest 

także znany wszystkim zainteresowanym – zostali o tym poinformowani. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wniósł następujące poprawki do uzasadnienia (strona 2) 

stanowiącego załącznik do projektu uchwały: 

1) w akapicie 2 : „Zgodnie z art. 89 KPA (…)” – powinno być „Zgodnie z art. 89 ustawy 

o samorządzie gminnym (…), oraz w akapicie 3: „Przesądza o tym jednoznacznie art. 

89 ust. 2 KPA (…) – powinno być „Przesądza o tym jednoznacznie art. 89 ust. 2 

ustawy o samorządzie gminnym (…), 

2) w akapicie 2: „Nie można bowiem traktować ustawowego terminu wprowadzonego w 

art. 89 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, jako terminu instrukcyjnego, gdyż taka 

wykładnia jest sprzeczna z art. 89 ust. 2 tejże ustawy (…) – powinno być „Nie można 

bowiem traktować ustawowego terminu wprowadzonego w art. 89 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym, jako terminu instrukcyjnego, gdyż taka wykładnia jest 

sprzeczna z art. 89 ust. 2 tejże ustawy (…). 

 

Radny Piotr Dojlida zwrócił uwagę, że opinia Podlaskiego Kuratora Oświaty wpłynęła w 

terminie i Burmistrz to wie. Dobrze, że dostrzeżono i poprawiono uzasadnienie bo byłaby to 

kompromitacja. Powołany w uzasadnieniu wyrok sądu dotyczy, jego zdaniem, innej sprawy. 

Terminy odnośnie odwołania: zaczął bieg 18 lutego (art. 57 KPA) – nie 17 lutego. Organ, 

który wydał opinię, miał prawo zażądać od Burmistrza uzupełnienia i termin o kolejne 2 

tygodnie się przedłużył. Burmistrz kilkakrotnie był w Kuratorium Oświaty (z tego co mu 

wiadomo) i próbował te sprawy negocjować. Jeżeli nie wpłynęło uzasadnienie to dlaczego 

Burmistrz wystąpił z odwołaniem do Ministra i szuka innych rozwiązań ? 

 

 Burmistrz Robert Wardziński wskazał, że wszystkie aspekty poruszone przez radnego zostały 

szeroko i prawidłowo omówione w uzasadnieniu, w związku z tym prosi o podjęcie uchwały 

w przedstawionej formie.  

 

Radny Piotr Dojlida zauważył, że jeżeli w tak ważnej sprawie popełnia się tyle błędów to 

gwarantuje, że Wojewoda uchyli uchwałę. Jego zdaniem dobrze, że jest taka „furtka”, by 

takie zachowania prawnie można było ograniczać.  

 

Adam Radłowski sołtys wsi Kruszewo przypomniał, że Burmistrz mówił na poprzedniej 

Sesji, że oni nie zgadzają się na adaptację świetlicy, stołówki – to kłamstwo. Przeprowadził 

rozmowę z Kuratorem Oświaty, którego zdaniem wszystkie terminy zostały zachowane i 

podjęta dzisiaj uchwała będzie nieważna. Jeżeli terminy zostały zachowane to dlaczego 

https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilruguytcnbwgi4s44dboaxdcmbtgmydenjt
https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilruguytcnbwgi4s44dboaxdcmbtgmydenjt
https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilruguytcnbwgi4s44dboaxdcmbtgmydenjt
https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilruguytcnbwgi4s44dboaxdcmbtgmydenjt
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Burmistrz skarży się do Ministra na uchwałę Kuratora? Jeżeli Kurator przyjął negatywną 

opinię nt. likwidacji SP Kruszewo tzn., że miał duże wątpliwości. Może radni zostali 

wprowadzeni w błąd. Jego zdaniem właściwą decyzją będzie odstąpienie od głosowania nad 

tą uchwałą gdyż jest sprzeczna z prawem. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie 

i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 9 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  2 głosy, 

- wstrzymało się – 2 głosy                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/145/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 30) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz. 

 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys zarządziła przerwę w obradach: 12.25 – 

13.03. 

Zwolniony radny Piotr Siemieniuk, obecnych 12 radnych. 

 

 

Ad. 11 – 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego wraz z 

terenem przynależnym na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że proponuje wyrazić zgodę Burmistrzowi Choroszczy na 

najem z przeznaczeniem na sklep spożywczo-przemysłowy na czas nieoznaczony w trybie  

bezprzetargowym lokalu użytkowego o pow. 67,42m2 znajdującego się w budynku komunalnym w 

Klepaczach gm. Choroszcz wraz z terenem przynależnym na nieruchomości o nr geod. 334. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego wraz z terenem przynależnym na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/146/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 31) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 
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Ad. 12 – 
 

Następnie projekt uchwały w sprawie wykonywania przez Gminę Choroszcz 

działalności telekomunikacyjnej przedstawił Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że aby skutecznie prowadzić dalej projekt Narwiański 

Internet Równych Szans proponuje wyrazić zgodę na wykonywanie przez Gminę Choroszcz 

działalności niebędącej działalnością gospodarczą w zakresie telekomunikacji, w zakresie 

wynikającym z art. 3 ust. 1 ustawy z dnia 7 maja 2010 r. o wspieraniu rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnych. Działalność ta będzie wykonywana po uzyskaniu wpisu przez Gminę 

Choroszcz do rejestru jednostek samorządu terytorialnego, wykonujących działalność w 

zakresie telekomunikacji i na warunkach określonych w decyzji wydanej przez Prezesa 

Urzędu Komunikacji Elektronicznej. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie  

wykonywania przez Gminę Choroszcz działalności telekomunikacyjnej.  

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/147/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 32) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 

 

 

Ad. 13 – 

 

Ponownie głos zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Choroszcz. 

 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że jest to zadanie z zakresu administracji rządowej, na 

które Wojewoda Podlaski przeznaczył kwotę 2 500 zł. Proponuje więc przyjąć obowiązek 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Choroszcz do dnia 31.12.2018 roku. 

Zakres zadań i warunków ich realizacji oraz sposób finansowania określi zawarte porozumienie 

pomiędzy Wojewodą Podlaskim, a Burmistrzem Choroszczy. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie gminy Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/148/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 33) 
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Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 
 

 

Ad. 14 – 

 

Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic we wsi Porosły. 

 

Burmistrz Robert Wardziński poinformował, że projekt uchwały został przygotowany na 

wniosek mieszkańców wsi Porosły, sołtysa i radnych. Propozycje są następujące: 
1) drodze powiatowej Nr 1551B biegnącej od drogi Krajowej S-8 do miejscowości Krupniki – nazwę 

Wierzbowa; 

2) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku zachodnim z załamaniem 

w kierunku północnym do drogi Krajowej S-8 – nazwę Kręta; 

3) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku zachodnim do granic wsi Łyski – nazwę 

Szumiących Traw; 

4) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szumiących Traw w kierunku południowym – nazwę Łąkowa; 

5) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szumiących Traw w kierunku północnym do ulicy Krętej – 

nazwę Modrzewiowa; 

6) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szumiących Traw w kierunku południowym – nazwę 

Jesiennych Liści; 

7) drodze gminnej przecinającej ulicę Wierzbową biegnącej w kierunku wschodnim do granic miasta 

Białegostoku – nazwę Słoneczna; 

8) drodze gminnej biegnącej od ulicy Słonecznej w kierunku północnym do drogi wojewódzkiej o nr 

123007B  – nazwę Sadowa; 

9) drodze gminnej biegnącej od ulicy Słonecznej w kierunku północnym do drogi wojewódzkiej o nr 

123007B  – nazwę Rezydencka; 

10) drodze gminnej biegnącej od drogi Krajowej S8 w kierunku południowym – nazwę Zaułek; 

11) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku ulicy Sadowej  – nazwę Cicha; 

12) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku ulicy Sadowej – nazwę Leśna; 

13) drodze gminnej biegnącej od ulicy Leśnej do ulicy Cichej – nazwę Wrzosowa; 

14) drodze gminnej biegnącej od ulicy Leśnej do ulicy Cichej – nazwę Spokojna; 

15) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku wschodnim – nazwę Wspólna; 

16) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku zachodnim do granic wsi Łyski 

– nazwę Ogrodowa; 

17) drodze gminnej biegnącej od ulicy Słonecznej w kierunku południowym – nazwę Sportowa; 

18) drodze gminnej biegnącej od ulicy Sportowej w kierunku wschodnim do granic miasta 

Białegostoku – nazwę Sosnowa; 

19) drodze gminnej biegnącej od ulicy Sosnowej w kierunku południowym, ze skrętem 

w kierunku południowo-zachodnim – nazwę Złota; 

20) drodze gminnej biegnącej od ulicy Sosnowej w kierunku południowym do ulicy Złotej – nazwę 

Gajowa; 

21) drodze gminnej biegnącej od ulicy Sosnowej w kierunku południowym do ulicy Złotej  – nazwę 

Dębowa; 

22) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku ulicy Złotej – nazwę Bagienna; 

23) drodze gminnej biegnącej od drogi Krajowej S8 w kierunku południowym – nazwę Skrajna; 

24) drodze gminnej biegnącej od ulicy Bagiennej w kierunku wschodnim – nazwę Jaśminowa. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic we wsi Porosły. 
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W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/149/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 34) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 

 

Ad. 15 – 

 

 Temat dotyczący nadania nazwy osiedla mieszkaniowego w Choroszczy przedstawił 

Burmistrz Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że na wniosek radnego oraz mieszkańców proponuje 

się powrót do historycznej nazwy nadając nazwę "Osiedle Gaj" dla części miasta Choroszcz, 

obejmującej obszar usytuowany pomiędzy ulicą Piaskową i Torfową. 
 

Radny Piotr Waczyński dodał, jako jeden z wnioskodawców, że niniejszy wniosek związany 

jest z historyczną odrębnością wspominanego obszaru. Przekazy historyczne z XVII wieku, 

wspominają, że w rejonie obecnej ulicy kolonia Gaj, mnisi po pożarze w 1683 r. kościoła 

znajdującego się w zabudowie miejskiej „postanowili wynieść poza zwartą zabudowę 

miejską, by chronić się od ognia, a nowy kościół i klasztor zbudowali w miejscu zwanym 

„Gajem", gdzie wcześniej znajdowała się tylko sianożęć klasztorna" (artykuł Józefa 

Maroszka, Dominikanie choroszczy w XVII-XIX Wieku, Białostocczyzna 1/1994). Po 

następnym pożarze w 1707 roku i zakupie dóbr choroskich przez Stefana Mikołaja 

Branickiego „Nowi dziedzice pomogli dominikanom odbudować spalone zabudowania ciągle 

jeszcze w miejscu zwanym „Gaj". Taka nazwa wspomnianego obszaru funkcjonowała dalej w 

oficjalnych dokumentach urzędowych, czego znakiem jest akt notarialny z 1914 r., w którym 

Notariusz opisując lokalizację nieruchomości zakupionej przez mojego pradziadka Pawła 

Waczyńskiego, wskazał, że jest ona położona w miasteczku Choroszcz, w uroczysku Gaj, 

powiatu białostockiego, Guberni Grodzieńskiej {...)". Notariusz jednocześnie wskazał, że 

ziemia ta graniczy z jednej strony z ziemią Kościoła Rzymskokatolickiego, co wyraźnie 

potwierdza również powyżej przytoczone ustalenia historyków. Nieruchomość zakupiona 

przez mojego pradziadka pozostawał i w części dalej pozostaje w mojej rodzinie i jest 

zlokalizowana w okolicach obecnej ul. Kolonia Gaj. Niezależnie od wskazanych wyżej 

związków historycznych, obecnie w powszechnym użyciu tereny te nazywa się „Gajem" i 

nazwa ta jest akceptowana przez mieszkańców. Propozycja została także zaakceptowana 

przez Towarzystwo Przyjaciół Choroszczy. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
nadania nazwy osiedla mieszkaniowego w Choroszczy. 

 
W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/150/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 35) 
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Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 

 

Ad. 16 – 

 

W temat dotyczący przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Choroszcz w 2016 roku wprowadził 

Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że jest zagrożenie uchylenia uchwały w 

tej postaci przez Wojewodę Podlaskiego z uwagi na brak zapisu i wskazania konkretnej 

lecznicy – nikogo nie znaleźliśmy kto podpisałby umowę ryczałtową na cały rok. 

W stosunku do projektu uchwały wprowadzono następujące zmiany: 

1) w § 1. II. Wykonawcy programu: dodano pkt. 7. Organizacje pozarządowe 

zajmujące się ochroną zwierząt. 

2) zmieniono kwoty w § 3: Program realizowany będzie z budżetu gminy Choroszcz 

w kwocie ok. 51 500 zł, w tym: 

1. Odławianie bezdomnych zwierząt i umieszczenie ich w schronisku wraz ze 

sterylizacją i kastracją oraz usypianiem ślepych miotów – 39 600 zł. 

3. Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej dla zwierząt rannych lub 

odebranych w wyniku działań uprawnionych służb i instytucji, a wynikających z 

realizowania przepisów o ochronie zwierząt - 8 000 zł. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Choroszcz w 2016 roku. 

 
W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/151/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 36) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 

 

Ad. 17 – 

 

Głos zabrała Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Choroszczy, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Statutu Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy. 
 

Stanisława Jolanta Andruszkiewicz wyjaśniła, że w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Choroszczy stanowiącym załącznik do uchwały Nr VIII /96/2012 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 22 lutego 2012 r. w sprawie nadania Statutu Miejsko 

Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej Choroszczy w § 6 po pkt 4 dodaje się pkt 5,6,7 w 

brzmieniu: 
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5) wspierania rodziny i pieczy zastępczej; 

6) Karty Dużej Rodziny; 

7) pomocy państwa w wychowywaniu dzieci. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmian Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy. 

 
W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/152/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 37) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 

 

 

 

Ad. 18 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (12 głosów) przyjęła Sprawozdanie z 

działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy za 2015 rok  

przygotowane przez p. Jolantę Andruszkiewicz – Kierownika M-G OPS w Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
 

 

Ad. 19 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (12 głosów) przyjęła sprawozdanie Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Choroszczy w zakresie realizacji Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Choroszcz za 

2015 rok przygotowane przez p. Jolantę Andruszkiewicz – Kierownika M-G OPS w 

Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 

Ad. 20 – 

 

Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (12 głosów) przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Choroszczy w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej przygotowane przez p. 

Jolantę Andruszkiewicz – Kierownika M-G OPS w Choroszczy. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
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Ad. 21– 

 

Głos zabrała Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień, 

która przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Uzależnień na terenie Gminy Choroszcz na rok 2016. 

 

Natalia Szymska wyjaśniła, że głównym celem Programu jest zapobieganie powstawaniu 

zachowań patologicznych związanych z uzależnieniami, poprzez wzmożoną edukację, 

kreowanie świadomości społecznej oraz promowanie pozytywnego postrzegania postaw 

trzeźwościowych i prozdrowotnych. Cel główny realizowany będzie poprzez: 

1) prowadzenie działań systemowych niezbędnych do rozwiązywania problemów na 

poziomie instytucjonalnym – Urząd Miejski, Miejsko-Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej 

jak i na poziomie środowiskowym – środowisko szkolne, osiedlowe itp., oraz koordynację 

interwencji instytucjonalnych i środowiskowych; 

2) promowanie pożądanych wzorców zachowań, edukację zdrowotną mieszkańców Gminy, 

pozyskiwanie partnerów , w tym mediów lokalnych w celu rzetelnego informowania o 

działaniach z zakresu profilaktyki, rozwiązywania problemów uzależnień i przemocy w 

rodzinie; 

3) rozbudowanie form profilaktyki poprzez upowszechnianie programów profilaktycznych 

oraz tzw. „dobrych praktyk”, zwłaszcza w środowisku szkolnym, poszerzenie działań 

sportowych, kulturalnych, opiekuńczo-wychowawczych i korygujących, szczególnie dla 

dzieci i młodzieży; 

4) realizację programów pomocowych, w tym edukacji rodziców, wspieranie poradnictwa 

specjalistycznego oraz grup wsparcia. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

na terenie Gminy Choroszcz na rok 2016. 

 
W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XV/153/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 38) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecna Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec- Kardasz, zwolniony 

Piotr Siemieniuk. 

 
 

Ad. 22 – 

 

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (13 głosów) przyjęła Sprawozdanie 

Burmistrza Choroszczy w zakresie realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Uzależnień za rok 2014 r. przygotowane przez p. Natalię Szymską - Pełnomocnik 

ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień    

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
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Ad. 23 – 

 

  

 Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (12 głosów) przyjęła sprawozdanie 

Burmistrza Choroszczy o realizacji zadań wynikających z Programu współpracy Gminy 

Choroszcz z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w 2014 r. przygotowane przez Z-cę kierownika Referatu 

Organizacyjnego Ewę Łukaszewicz. 

 

(sprawozdanie w załączeniu) 
 

 

Ad. 24 – 

 

Rada Miejska w Choroszczy przyjęła informację Burmistrza Choroszczy o 

uzyskanych dochodach z tytułu renty planistycznej. 

 

  (informacja w załączeniu) 

 

Ad. 25 – 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzednich  Sesji Rady Miejskiej: 

 

Protokół Nr XIII/2016 został przyjęty 12 głosami za. 

Protokół Nr XIV/2016 został przyjęty 12 głosami za. 

Obecnych 12 radnych, nieobecny Piotr Siemieniuk, Wioletta Kowieska i Izabela Jeniec – 

Kardasz. 

 

 

 

Ad. 26 – 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz Gminy Choroszcz uczestniczył w szeregu 

spotkań związanych z rozwojem i zarządzaniem Gminą i Miastem Choroszcz, w tym: 

 
I. W zakresie spraw komunalnych oraz związanych z drogami gminnymi: 

 w zakresie spraw komunalnych:  

- kontynuacja spotkań z mieszkańcami miejscowości w Gminie Choroszcz (Porosły, Klepacze, Rogowo, Kolonia 

Rogowo oraz z mieszkańcami osiedla nr 3 w Choroszczy) – podejmowanie tematów ważnych dla tych 

społeczności, m.in.: budowa i remont dróg, nowa organizacja miejscowości (nazwy dróg), instalacja oświetlenia, 

remonty świetlic wiejskich; remonty infrastruktury drogowej (np. ul. H. Sienkiewicza w mieście Choroszcz), jak 

również infrastruktury sportowej (np. boiska w Barszczewie); poprawa bezpieczeństwa mieszkańców; 

- udział w indywidualnych spotkaniach z sołtysami sołectw w gminie Choroszcz  

i przewodniczącymi osiedli w mieście Choroszcz z zakresie spraw komunalnych (infrastruktury drogowej, 

problemów społecznych czy bezpańskich zwierząt), a także w sprawie organizacji kolejnych spotkań 

mieszkańców z Burmistrzem Choroszczy;  

- udział w indywidualnych spotkaniach z mieszkańcami miejscowości gminy Choroszcz ws. dzierżawy, 

sprzedaży czy przekształceń gruntów, ws. indywidualnych nieruchomości, ogródków działkowych, systemu 

wodno-kanalizacyjnego, a także Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego;  
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- udział w spotkaniach z przedsiębiorcami w zakresie prowadzenia działalności gospodarczej w gminie 

Choroszcz; 

- udział w Zebraniu Zarządu Spółki Wodnej BIELE; 

- udział w spotkaniu z przedstawicielami Koła Łowieckiego; 

- udział w spotkaniu z przedstawicielami lokalnych jednostek OSP w zakresie ich działalności, jak również 

korzystania przez nich z infrastruktury gminnej (remizy OSP); 

- udział w spotkaniu z przedstawicielem firmy Nextbike w zakresie funkcjonowania stacji BiKeRa w 

Choroszczy; 

- udział z przedstawicielami Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Choroszczy. 

 w zakresie spraw związanych z infrastrukturą drogową:  
- udział w spotkaniach z przedstawicielami firm w zakresie przygotowania dokumentacji na realizacje inwestycji 

drogowych w gminie Choroszcz; 

- udział w licznych spotkaniach z Dyrekcją Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku – w zakresie realizacji 

inwestycji drogowych w gminie Choroszcz; 

- spotkanie ze Starostą Powiatu Białostockiego w sprawie inwestycji drogowych w gminie Choroszcz;  

- udział w spotkaniu w sprawie projektu rewitalizacji Rynku 11 Listopada;  

- udział w indywidualnych spotkaniach z mieszkańcami w sprawie poprawy warunków drogowych w gminie – 

wyrównania nawierzchni dróg, odwodnienia dróg (np. w Kolonii Porosły, Krupnikach, Oliszkach), udrożnienia 

przepustów, rowów melioracyjnych, budowy przejścia przy Alei Niepodległości w Choroszczy, jak również 

funduszy w zakresie Budżetu Obywatelskiego, budowy nowych dróg; 

- udział w spotkaniu z przedstawicielami przewoźników w sprawie transportu miejskiego; 

- udział w Walne Zebrani Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego; 

- spotkanie z z-ca Prezydenta Białegostoku w spr. funkcjonowania lokalnego transportu zbiorowego; 

- udział w spotkaniu z Komendantem Policji w Łapach z zakresie funkcjonowania posterunku w Choroszczy 

oraz bezpieczeństwa mieszkańców gminy Choroszcz. 

 

II. W zakresie spraw związanych z ochroną zdrowia i pomocą społeczną 

- spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Pomocy Bliźniemu „Purmia” w Choroszczy w zakresie obecnej 

działalności oraz dalszych planów działalności stowarzyszenia na terenie gminy Choroszcz; 

- spotkanie w Powiatowym Urzędzie Pracy w Centrum Aktywizacji Zawodowej w spr. wsparcia finansowego 

gmin w zatrudnieniu osób bezrobotnych – podpisania porozumienia na realizację prac społeczno-użytecznych; 

- udział w spotkaniu z przedstawicielami Fundacji Larus w zakresie terapii zajęciowej; 

- udział w spotkaniu Powiatowej Rady Społecznej ds. osób niepełnosprawnych; 

- współorganizacja (wraz z Międzynarodowym Stowarzyszeniem Studentów Medycyny IFMSA-Poland oraz M-

GCKiS w Choroszczy) „Dnia dla zdrowia w Choroszczy”; 

- zakończenie i podsumowanie programu pomocy żywnościowej FEAD 2014-2020 w Choroszczy. 

 

III. W zakresie spraw dotyczących oświaty, kultury i sportu: 

 w zakresie oświaty:  

- przeprowadzono indywidualne spotkania z dyrektorami szkół, Zespołu Szkół w Choroszczy oraz przedszkoli w 

gminie Choroszcz – na temat funkcjonowania placówek oświaty w gminie Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z rodzicami, Radami Rodziców (np. w Gimnazjum Publicznym, w Przedszkolu 

Samorządowym, z rodzicami 6-latków) – dot. edukacji dzieci w szkołach i przedszkolach w gminie Choroszcz, 

rekrutacji do oddziałów przedszkolnych i szkolnych, jak również rekrutacji do oddziałów „zerowych” w Szkole 

Podstawowej i Przedszkolu Samorządowym w Choroszczy; 

- spotkanie z Podlaskim Kuratorem Oświaty; 

 w zakresie sportu:  

- udział w spotkaniach z przedstawicielami organizacji sportowych w sprawie dofinansowań klubów i 

organizacji sportowych działających w gminie Choroszcz;  

- udział w spotkaniu ws działalności świetlicy Wesoły Sportowiec w Choroszczy; 

- współorganizacja (wraz z M-GCKiS w Choroszczy) Mistrzostw Gminy w Siatkówce; 

 w zakresie kultury:  
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- spotkanie z przedstawicielami lokalnych drużyn harcerskich w zakresie współrealizacji gminnych oraz 

ponagminnych przedsięwzięć o charakterze kulturowo-sportowo-rekreacyjnym; 

- udział w spotkaniach z dyrekcją i pracownikami Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

w zakresie współpracy nad współorganizacją lokalnych imprez kulturalnych i sportowych;  

- udział w spotkaniach z lokalnych organizacjami pozarządowymi w zakresie realizacji zdań z zakresie kultury, 

sportu i rekreacji w gminie Choroszcz. 

IV. Ponadto: 
- udział w XIX Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego, tu: udział w 

debatach samorządowych z czołowymi podlaskimi politykami: Wojewodą Podlaskim Bohdanem Paszkowskim,  

Marszałkiem Województwa Podlaskiego – Jerzym Leszczyńskim; 

- zainicjowano oraz z powodzeniem przeprowadzono akcję doręczania decyzji podatkowych do podatników 

gminy Choroszcz;  

- spotkanie z dyrektorem Muzeum Podlaskiego – Andrzejem Lechowskim; 

- przyjął zaproszenie na Olimpiadę organizowaną przez M-GCKiS w Choroszczy; 

- przyjął zaproszenie z okazji „Dnia Kobiet” organizowanego przez Koło Emerytów i Rencistów Nr 15 w 

Choroszczy;  

- udział w zebranie Członków Zarządu Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi w Turośni Kościelnej; 

- udział w zebraniu członków Stowarzyszenia N.A.R.E.W; 

- otwarcie Biura Podawczego w Urzędzie Miejskim w Choroszczy; 

- uruchomienie przyjmowania wniosków w związku z realizacją „Programu Rodzina 500 Plus”. 

 
 

Ad. 27 – 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Choroszczy Beata Jeżerys przedstawiła informację 

o swoich działaniach w okresie międzysesyjnym, które dotyczyły m.in. uczestniczenia w 

uroczystościach organizowanych przez stowarzyszenia, Urząd Miejski, spotkaniach na terenie 

gminy, oraz przyjmowania interesantów podczas cotygodniowego dyżuru. 

(informacja w załączeniu) 

 

 

Ad. 28 – 

 

Interpelacje i wnioski zgłosili: 

 

Radny Jacek Dąbrowski w imieniu radnego Piotra Siemieniuka przypomniał o jego wniosku 

zgłoszonym w formie e-mail do UM Choroszcz odnośnie konieczności dowiezienia żwiru i 

wyrównania drogi gminnej na odcinku Ogrodniki 22A – Ogrodniki 25. 

 

Radny Jacek Jasiński zwrócił uwagę na konieczność przejrzenia i naprawienia chodników na 

ul. Lipowej, które ze względu na występujące na nich nierówności stanowią zagrożenie, 

szczególnie dla dzieci. 

 

Radny Piotr Dojlida poprosił o zgłoszenie do Powiatu konieczności sprzątnięcia zalegającego 

piachu przy krawężnikach na ul. Niewodnickiej w Klepaczach, aby zapobiec jego dostaniu się 

do studzienek burzowych. 

 

Radny Ireneusz Jabłoński zgłosił prośbę, aby pojemniki na odpady komunalne stojące przy 

SP Złotoria były cyklicznie opróżniane. 
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Marcin Pogorzelski sołtys wsi Złotoria Podlesie zapytał, dlaczego sołtysi nie zostali 

poinformowani o możliwości składania wniosków o oszacowanie szkód w wyniku 

wystąpienia ujemnych skutków przezimowania zbóż. 

 

Radny Jacek Dąbrowski podziękował za przygotowanie gminnych boisk do turnieju 

szczególnie w Kruszewie i Konowałach oraz za dofinansowanie tych wydarzeń. 

 

Burmistrz Robert Wardziński ustosunkowując się do zgłoszonych wniosków wyjaśnił, że: 

1) odnośnie równania dróg w Ogrodnikach: sprawa do wyjaśnienia, 

2) chodniki (wyłomy) na ul. Lipowej zostaną sprawdzone, 

3) usunięcie piachu z ul. Niewodnickiej – Powiat pewnie ma ustalony harmonogram 

robót dotyczących sprzątania dróg powiatowych i według niego to robi, 

4) za pojemniki do odpadów komunalnych odpowiada dyrektor szkoły, któremu zostanie 

zwrócona uwaga w zgłoszonej przez radnego kwestii, 

5) informacja o przyjmowaniu wniosków w sprawie oszacowania szkód w wyniku 

wystąpienia ujemnych skutków przezimowania zbóż została wywieszona na tablicy 

ogłoszeń UM Choroszcz (nie zarejestrowano tu wniosków); po każdej zimie można 

składać wnioski w tej sprawie, Urząd będzie je odsyłał do odpowiednich służb, a jeśli 

zaistnieje taka potrzeba – powoła komisję (jak np. w przypadku oszacowania szkód 

wynikłych na skutek suszy). 

 

 

Ad. 29 – 

 

Zapytania i wnioski zgłosili: 

 

Radny Grzegorz Gereluk nawiązując do podjętej w dniu dzisiejszym uchwale w sprawie 

wykonywania przez Gminę Choroszcz działalności telekomunikacyjnej, poprosił o informację 

o możliwości podłączenia się chętnych mieszkańców do Internetu: czy takie osoby mają się 

zgłaszać do Gminy? 

 

Radny Tomasz Kraśnicki zwrócił się z prośbą o uporządkowanie terenu przy ul. 

Sienkiewicza: od mostka wzdłuż terenu „Biedronki”. 

 

Radny Antoni Bogdan zgłosił następujące sprawy: 

1) zaproponował, aby wzorem Powiatu, wyświetlać uchwały na ekranie; z tej formy 

skorzystają przede wszystkim sołtysi i inne osoby obserwujące przebieg Sesji, 

2)  przypomniał mieszkańcom o możliwości zgłaszania do niego swoich problemów – 

pomoże w miarę możliwości. 

 

Anna Domaszuk sołtys wsi Krupniki zwróciła uwagę na problem z zachowaniem 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg: przedłużenia ul. Węgierskiej – Klepacze – Krupniki 

(w stronę Oliszek) gdzie brak jest oznakowania o pierwszeństwie przejazdu. Jej zdaniem jest 

to konieczne ponieważ był niedawno wypadek w tym miejscu. 

 

Andrzej Łukaszewicz sołtys wsi Sienkiewicze zwrócił uwagę na pogarszający się stan drogi 

Choroszcz – Sienkiewicze, na której pojawiają się dziury w emulsji. 
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Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że: 

1) odnośnie uchwały i dostępu do Internetu: przypomniał, że Gmina nie jest właścicielem 

sieci, a uchwała została podjęta, aby doprowadzić do końca projekt Narwiański 

Internet Równych Szans, który służy naszym mieszkańcom; położony światłowód 

(bez sygnału) jest w gestii Marszałka Województwa, który wyłoni jeszcze operatora; 

2) teren przy „Biedronce” zaczynamy już porządkować, gdyby ktoś miał zbędną ziemię 

to chętnie skorzystamy aby ją wyrównać; 

3) propozycja prezentacji uchwał na ekranie do przyjęcia i zastosowania; 

4) tematem znaku informującego o pierwszeństwie przejazdu zajmiemy się; 

5) technologia powierzchniowej emulsji zastosowana na drodze Choroszcz – 

Sienkiewicze nie jest najlepszym rozwiązaniem na takie obciążenia ruchu, droga jest 

cały czas „łatana”, aby nie stracić jej za szybko; przypomniał, że z prawej strony 

planowany jest chodnik, który poprawi bezpieczeństwo mieszkańców, 

 

 

Ad. 30 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad XV Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 

 

 

 


